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Sejlforeningen	Vikingen	

													

Referat	 Bestyrelsesmøde										
	 den	22.	August	2019					
	
																																																		 Mødt	 Afbud	
Carl	Erik	Juel	Hansen	-	formand																																																													 x	 	
Hans	Jørgen	Kristiansen	-	næstformand																							 	 x	
Martin	Sønderskov	-	kasserer														 x	 	
Ulla	Klimt	-	sekretær																	 	 x	
Louis	Grausø	-	bestyrelsesmedlem				 x	 	
Klaus	Møller	-	bestyrelsesmedlem	 x	 	
Henrik	Piil	-	bestyrelsesmedlem	 x	 	
			 	 	
Lars	Solberg	Wollesen	–	ungdomsafdelingen	(udenfor	bestyrelsen).	 	 x	
	
	
1.	Godkendelse	af	referatet	fra	sidste	møde	
Ingen	bemærkninger.	
	
2.	Status	på	økonomi	
Indtægter	fra	gæstesejlere	bliver	på	ca.	samme	niveau	som	sidste	år.	
Vegvisir	er	ikke	gjort	endelig	op,	men	det	tegner	til	at	give	overskud.	
	
3.	Evaluering	på	Vegvisir	
Generelt	har	alle	været	meget	glade	og	meget	tilfreds	med	alt	omkring	afviklingen	af	sejladsen	samt	
øvrige	arrangementer.	Sejlerne	har	givet	udtryk	for	at	det	har	været	en	stor	fornøjelses	at	deltage,	stor	
hjælpsomhed	fra	alle	hjælperne.	
Rigtig	god	opbakning	fra	klubben	mange	medlemmer	har	deltaget	og	bidraget	til	afviklingen.	
Sammenarbejdet	mellem	klubberne	og	kommune	har	forløbet	meget	fint	både	før	og	under	
arrangementet.	
Der	er	enkelte	små	ting	som	skal	justeres	til	næste	år,	men	der	bliver	en	evaluering	på	alle	områder	
således	at	det	kan	blive	indarbejdet	til	næste	år.		
	
4.	Ny	hjemmeside	
Flot	arbejdet	overskuligt	god	opsætning.	
Et	ønske	om	at	der	komme	tlf	nr.	og	navn	på	ejer	på	broplanen	hvis	det	er	lovligt	i	forhold	til	persondata	
(Carl	Erik	undersøger)			
		
5.	Vores	repræsentation	i	AMBA	
Formanden	ønsker	ikke	at	fortsætte	arbejdet	i	AMBA	af	forskelleige	årsager.	Henrik	tilbyder	at	træde	ind	
i	AMBA	i	stædet	for	formanden.	
Og	håber	samtidigt	at	dette	kunne	få	formanden	til	at	overveje	sin	afgang	i	2021.		
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6.Studerende	
På	baggrund	af	at	vi	har	et	medlem	som	skal	til	at	studere,	er	der	fremkommet	et	spørgsmål	om	
studierabat	på	pladsleje/medlemskab.	
Der	var	bred	opbakning	til	at	der	skulle	være	en	ordning	for	studerende	således	at	de	kunne	få	
studierabat.	Det	blev	aftalt	at	der	gives	den	til	enhver	tid	billigste	pladsleje	i	rabat	(på	nuværende	
svarende	til	betonflydebroen	i	nord	bassinet	pris)	
	
7.	Vinterens	program	
26-10	Standerstryning	
20-11	Brandmuserum	
06-12	Julefrokost	
09-01	Vin	aften	
04-02	Foredrag	om	Lindholm	Finn	(Stubbekøbing)	
18-02	Generalforsamling	
05-03	Foredrag	Ole	Hovmand	om	den	svenske	skærgård	
25-04	Stander	hejsning	
06-05	Sikkerheds	aften	
05-05	Kapsejlads	
	
8	Sidste	nyt	og	jubilæumsfesten	
Alt	er	på	plads	72	tilmeldte	bordplan	er	lavet	og	der	mangler	kun	det	sidste	indkøb	til	reception.	
	
9	Ny	formand	2021	
Vores	store	udfordring,	hvis	det	ikke	er	muligt	at	få	den	nuværende	formand	til	at	fortsætte	et	par	år	
mere.	
Ikke	nogle	nye	som	har	meldt	sig	på	banen.	
	
10	Indkøb	af	service	
Der	indkøbes	glas	og	servise	således	at	der	er	til	receptionen.	Noget	af	det	gamle	bevares.	
	
11	Anvendelse	af	ungdomslokalet	i	GP	
Der	har	vist	sig	et	behov	for	opstramning	af	reglerne	for	brug	af	lokalet,	efter	det	er	blevet	anvendt	af	
personer	som	ikke	er	medlemmer	samt	brug	af	vores	klubbåde.	
Karl	Erik	udfærdiger	et	brev	hvor	reglerne	opstrammes,	brevet	sendes	ud	til	bestyrelses	til	godkendelses	
inden	udsendelse.	
	
10.	Eventuelt	
Henrik	rundsender	et	forslag	til	referat	fra	mødet	til	bestyrelsen	til	godkendelse,	inden	det	uploades	på	
hjemmesiden.	
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